
ZAPISNIK ČETRTE SEJE STROKOVNEGA SVETA ZA ZAŠČITO ŽIVALI 
 

Datum seje: 12.6.2020 

Mesto seje: ZOOM 

Začetek seje: 15:00 

Prisotni člani:  

Doc.dr. Manja Zupan Šemrov (UL, BF),   
Prof.dr. Alenka Dovč (UL, VF)     
Prof.dr. Mojca Kržan (UL, MF)   
Doc.dr. Špela Malovrh (UL, BF),  
izr.prof.dr. Martin Dobeic (UL, VF),   
Urška Markelj, Univ.dipl.inž.zoot (DZZŽ Pomurje) 

Ostali prisotni: 

Dr. Jernej Drofenik, (UVHVVR; V.D. direktorja)  
Dr. Jože Podgoršek, državni sekretar  
Mag. Urška Kos, DVM (UVHVVR) 

Odsotni člani:   
izr.prof.dr. Maja Prevolnik Povše (Univerza v Mariboru, Fakulteta za kmetijstvo in biosistemske vede) 
 

Predlagani dnevni red:   
 

1. Pregled in potrditev poročila SSZŽ za leto 2019  

2. Spremembe pravilnika o pogojih za zavetišča 

3. Poročilo o delu delovne skupine za zaščito kopitarjev 

4. Razno 

 

1. Pregled in potrditev poročila SSZŽ za leto 2019 
Prof. Dobeic predstavi delovanje SSZŽ v letu 2019.  
Na vprašanje, kako je s sprejetjem odprtega ZZZIv Dr. Drofelnik razloži, da se v naslednjem 
tednu v DZ sprejema Zakon o spremembah ZZZIv, ki se nanaša izključno na uskladitev z 
evropsko zakonodajo. Začel se je pa postopek celovite spremembe ZZZIv, ki ga vodi Dr. Kos; 
ustanovljena je bila interna ozka skupina, ki se bo ukvarjala s ključnimi problemi ZZZIv, pri 
čemer bo vključen SSZŽ kot posvetovalno telo MZK.  
Markljeva postavi vprašanje, če se bo po zdajšnjem sprejemu zakona o spremembah ZZZIv ob 
napovedanih celovitih spremembah lahko odpiralo tudi člene, ki se sedaj niso odpirali, saj smo 
imeli člani SSZŽ nekaj argumentov tudi glede nekateri drugih členov, kar Dr. Podgoršek 
potrdi.  



Poročilo o dejavnostih za leto 2019 je soglasno potrjeno. 
 

2. Spremembe pravilnika o pogojih za zavetišča 
Prof. Kržan opozori, da v predlogu pravilnika ni opredeljen počitek živali v zavetiščih – da se 
jim zagotovi vsaj nekaj časa teme. 
Prof. Zupan predlaga, da se minimalna velikost boksov za pse definira na pasmo / tip psa. 
Prod. Dobeic postavi vprašanje, kaj pomeni »zavetišče tip B« s kapaciteto več, kot 10 živali – 
ali ima zavetišče tipa B omejitev navzgor. Dr. Kos odgovori, da ne, morajo pa izpolnjevati vse 
pogoje. 
Dr. Kos razloži, da  je v ozadju ideje o malih zavetiščih želja NVO-jev, ki si želijo vodit 
zavetišča, saj trenutno NVO-ji izvajajo zavetiško dejavnost pol – ali nelegalno in jim je na ta 
način UVHVVR želela priti nasproti, na ta način pa bi bil omogočen boljši nadzor. Poleg tega 
je bilo nekaj prošenj za bolj specifična zavetišča – za eksote ali samo eno vrsto živali – iz tu 
izhaja klasifikacija zavetišč. Prof. Dobeic vpraša tudi glede hladilnice / hladilne skrinje za 
poginule in usmrčene živali za mala zavetišča, saj hladilna skrinja ni velik strošek, s čimer se 
Dr. Kos strinja, in bodo vnesli tudi ta pogoj 
Dr. Drofenik razloži, da je bil osnutek sprememb pravilnika v tej fazi poslan stroki za 
komentarje in v tej fazi še ni pripravljen za razpravo na SSZŽ; v obravnavo ga dobimo, ko bo 
že bolj dodelan.  

3. Poročilo o delu delovne skupine za zaščito kopitarjev 
Markljeva predstavi delo delovne skupine za zaščito kopitarjev. Skupina je v tem času zbrala 
pravilnike in zakone o zaščiti kopitarjev praktično iz celega svata. Trenutno je v fazi zbiranja 
podatkov na terenu glede na panoge, saj mora biti zakonodaja prilagojena slovenskim 
pogojem. Z nadaljevanjem dela se bo šele izkazalo, ali je potrebno pravilnik razdeliti na konje 
za zakol in konje, ki niso za zakol. Pregledujejo se različne panoge, kjer se pojavljajo konji – 
službeni konji (vojska in policija), konji za terapijo, konji v športu (po panogah), klavni konji, 
konji za družbo. 
 

4. Razno 
Dr. Kosova pove, da bo konsolidirana verzija pravilnika o zavetiščih pripravljena nekje v prvi 
polovici julija in bo takrat na voljo SSZŽ za pregled  

 

Sestanek zaključen ob 15:50.       
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